
Verslag na 13 april 2023 netwerk coördinatoren dag 
 
Het algemene beeld in gesprek is: 

• Op dit moment wordt ad hoc en zonder helder beeld van relevantie van het onderwerp input 
gevraagd van de nwc’s.  

• Onduidelijk is aan wie en met welk mandaat er input wordt gevraagd.  

• Onduidelijk is hoeveel tijd een verzoek kost; en vanuit welke rol en je positie je gevraagd 
wordt 

• Onduidelijk is of er gevraagd wordt mee te denken of mee te beslissen 

• De grote lijnen van de programma’s (bewustwording en ACP) zeer gedeeld worden; maar 
invulling is afhankelijk van “couleur locale”. Dit laatste is een gegeven en geeft daarmee 
richting aan de opdracht van PZNL.  

• Dat we van elkaar weten met welke pet op we waar aan tafel zitten geeft rust 
 
Geconstateerd is: 

• Dat het onmogelijk is dat 1 nwc zonder raadpleging een standpunt kan innemen in discussie. 
Signalen afgeven ten aanzien van het onderwerp op basis van eigen ervaring en kennis kan 
natuurlijk wel. 

• Dat het niet duidelijk is wie welk mandaat heeft. 
 
Voorlopig voorstel: 

• PZNL gaat werken met een participatiematrix en met een agenda. Daarin staat waarover 
input wordt verwacht; waar in het proces je wordt betrokken (opiniërend, beslissend, etc). 
En hoeveel tijd het kost (en mogelijk ook vacatiegelden beschikbaar stellen) 

• PZNL gaat in transparantie delen hoe de procesgang rondom de plannen van aanpak en de 
werkpakketten verloopt – wat is de status! 

• Idealiter komt er een cafetariamodel waarin netwerken hun aankopen doen en PZNL de 
faciliterende partij is en niet de sturende partij. Dit kan ook per werkpakket mogelijk anders 
zijn, dan moet dit helder zijn. 

• De informatie kan via de regio-adviseur getrechterd worden. Daarmee kom er een 
verdeelsysteem via de consortia. De consortia kunnen zelf hun preferente werkwijze van 
verdeling hanteren (met vaste aandachtsvelder of adhoc inzet) 

 
Het vervolg: 

• We gaan bovenstaande conclusies en voorstellen verder uitwerken en delen onder de 
netwerkcoördinatoren. Dit wordt tevens meegenomen naar de landelijke dag op 8 mei.  

• Duidelijk is geworden dat het governance-vraagstuk nu al actueel is en dat gemaakte 
afspraken/ verkregen inzichten kunnen worden gezien als een opstap van ons traject. 

• Ik deel dit met Fieke en Willemien en na hun input gaat het naar alle netwerkcoördinatoren. 
De logische stap lijkt het dan te delen met PZNL. 

 


